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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2009 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 29 stycznia 2009r. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:00 obrady XXXI sesji 

Rady Gminy Leszno w dniu 29 stycznia 2009r. Przewodnicząca powitała wszystkich, a 

następnie poinformowała, że obecnych jest 12 Radnych, czyli posiedzenie jest prawomocne 

do podejmowania uchwał. Przewodnicząca powiedziała, że wszyscy otrzymali planowany 

porządek obrad, ale na wniosek Wójta zostają wprowadzone dwa punkty. Jako punkt 13 

wprowadza podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Publicznego Przedszkola w Zaborowie, 

natomiast punkt 14 będzie brzmiał podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Planu Sieci 

Przedszkoli prowadzonych przez Gminę Leszno. Natomiast punkty 13, 14, 15 otrzymują 

kolejno numery 15, 16, i 17. Przewodnicząca odczytała porządek obrad po wprowadzeniu 

zmiany: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich obrad tj. 27.11.2008r., 09.12.2008r., 29.12.2008r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na rok 2009 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz określenia specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane przez Gminę Leszno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 

kategorii zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu w złotych 

stanowiącego podstawę określenia miesięcznych stawek zaszeregowania zasadniczego 

dla pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Leszno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Narkomanii dla Gminy Leszno na rok 2009. 

9. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/115/2008 Rady Gminy Leszno z 

dnia 28 lutego 2008r. dotyczącej ustalenia wysokości i zasad wypłacenia diet dla 

sołtysów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/2007 Rady Gminy Leszno z 

dnia 26 kwietnia 2007r., dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wsi Wąsy Wieś i części 

wsi Feliksów, Wąsy Kolonia. Wiktorów, Wyglądy, Zaborów i Zaborówek. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 6 października 2008r. na 

działanie Wójta Gminy Leszno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 23 listopada 2008r. na 

działanie Dyrektora Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie założenia Publicznego Przedszkola w Zaborowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Planu Sieci Publicznych Przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Leszno. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

porządku obrad? Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca powiedziała, że poddaje pod 

głosowanie przyjęcie porządku obrad po wprowadzeniu zmian. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów z poprzednich obrad tj. 27.11.2008r., 09.12.2008r., 29.12.2008r. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że protokoły były omawiane na 

posiedzeniach komisji. Następnie zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie protokołów? 

Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów z 

poprzednich obrad tj. 27.11.2008r., 09.12.2008r., 29.12.2008r. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

protokoły z poprzednich obrad tj. 27.11.2008r., 09.12.2008r., 29.12.2008r. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta o zabranie głosu. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że w połowie marca zostaną złożone wnioski o 

dofinansowanie strażnicy w Zaborowie i o dofinansowanie przedszkola. Budowa przedszkola 

trwa i na pewno te dwie inwestycje zostaną oddane w terminie. Wójt poinformował o 

spotkaniu z Dyrekcją Zarządu Transportu, na którym udało się ustalić zniżkę, co w sumie daje 

kilkanaście tysięcy złotych mniej w ciągu roku. Natomiast, co do linii 729 jeszcze nic nie wie, 

Gmina Stare Babice nie jest jeszcze gotowa z peronami. Ponadto Wójt poinformował o 

spotkaniu z Marszałkiem oraz o spotkaniu u Arcybiskupa Nycza. Wójt powiedział, że jeżeli 

chodzi o drogi miękkie to naprawy nie zostały jeszcze rozpoczęte, gdyż nie sprzyja pogoda. 

W związku z tym prosi o cierpliwość, bo naprawa dróg teraz to wyrzucanie pieniędzy w 

błoto. Przyjdzie wiosna to na pewno do Wielkanocy wszystkie będzie zrobione, ale dziś jest 

dopiero 29 stycznia. 

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Nikt nie zgłosił interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na rok 2009 maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz określenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane przez Gminę Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z ustawą środki przeznaczone 

na ten cel, które zostały wyodrębnione w budżecie, to 1% planowanych rocznych środków 

przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Zadaniem organu prowadzącego jest 

określenie maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie na dany rok budżetowy, 

a także określenie specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, a następnie zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w 

sprawie projektu uchwały? 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że nie ma gwarancji, że jak dany nauczyciel 

otrzyma pieniądze to popracuje w tej szkole. 
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Tadeusz Dalczyński – Radca Prawny powiedział, że to jest zawarte w umowie. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXXI/168/2009 w sprawie ustalenia na rok 2009 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli oraz określenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane przez Gminę Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 

kategorii zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu w złotych 

stanowiącego podstawę określenia miesięcznych stawek zaszeregowania zasadniczego 

dla pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz zaakceptowania 

wartości jednego punktu w złotych stanowiącego podstawę określenia miesięcznych stawek 

zaszeregowania zasadniczego dla pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Leszno. Następnie 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Barbara Pszczółkowska - Radna powiedziała, że wynagrodzenie zasadnicze i wartość jednego 

punktu wzrastają o 21%. 

Andrzej Cieślak - Wójt Gminy powiedział, że średnio o 21%. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/169/2009 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 

I kategorii zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu w złotych 

stanowiącego podstawę określenia miesięcznych stawek zaszeregowania zasadniczego dla 

pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Narkomanii dla Gminy Leszno na rok 2009. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że załącznikiem do projektu uchwały jest 

gminny program profilaktyki i rozwiązywanie problemów alkoholowych, przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie i narkomanii na 2009 rok, który jest bardzo obszerny. Wszyscy Radni 

zapoznali się z nim, był omawiany na komisjach. Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce 

zabrać głos w sprawie programu, a następnie odczytała projekt uchwały. Przewodnicząca 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/170/2009 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Narkomanii dla Gminy Leszno na rok 2009. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9 

Podjecie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/115/2008 Rady Gminy Leszno z 

dnia 28 lutego 2008r. dotyczącej ustalenia wysokości i zasad wypłacenia diet dla 

sołtysów. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że na wniosek Sołtysów został 

przygotowany projekt uchwały, w którym dokonuje się zwiększenia diet dla Sołtysów za 

udział w sesji Rady Gminy. Jednak kwota diety w projekcie uchwały jest niższa niż wskazana 

we wniosku. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/171/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/115/2008 Rady Gminy 

Leszno z dnia 28 lutego 2008r. dotyczącej ustalenia wysokości i zasad wypłacenia diet dla 

sołtysów. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/2007 Rady Gminy Leszno z dnia 

26 kwietnia 2007r., dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wsi Wąsy Wieś i części wsi 

Feliksów, Wąsy Kolonia. Wiktorów, Wyglądy, Zaborów i Zaborówek. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że zmiana granic sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego polega na wyłączeniu z granic 

opracowania części obszaru we wsi Zaborówek i Wąsy Kolonia, który nie ma wpływu na 

rozwiązania planistyczne. Przewodnicząca powiedziała, że Radni na posiedzeniach komisji 

otrzymali od Wójta wyjaśnienia w związku z projektem uchwały. Następnie Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/172/2009 w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/2007 Rady Gminy Leszno z 

dnia 26 kwietnia 2007r., dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wsi Wąsy Wieś i części wsi 

Feliksów, Wąsy Kolonia. Wiktorów, Wyglądy, Zaborów i Zaborówek 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 6 października 2008r. na 

działanie Wójta Gminy Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do Rady Gminy wpłynęła skarga 

mieszkańca Gminy Leszno. Została ona wnikliwie rozpatrzona przez Komisję Rewizyjna w 

oparciu o dokumenty. Skarga została uznana za bezzasadną. Na wspólnym posiedzeniu 

komisje omówiły skargę. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej omówiła skargę oraz przebieg 

posiedzeń w tej sprawie. Następnie Pani Barbara Koza odczytała projekt uchwały i zapytała, 

kto z Radnych jest za tym, że skarga jest bezzasadna? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzyma się” uznała 

skargę za bezzasadną.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że wszyscy głosowali za tym, że skarga 

jest bezzasadna w związku z tym stwierdza, że Rada jednogłośnie uznała skargę za 

bezzasadną.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/173/2009 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 6 października 2008r. na 

działanie Wójta Gminy Leszno. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 23 listopada 2008r. na działanie 

Dyrektora Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że wpłynęła skarga na działanie 

Dyrektora Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie w dniu 23 listopada 2008 

roku od mieszkanki Gminy Leszno. Najpierw skarga wpłynęła drogą elektroniczną, ale 

następnie została wycofana. W związku z tym Komisja Rewizyjna zakończyła procedury 

rozpatrywania skargi. W dniu 9 grudnia 2008 roku wpłynęło pismo z MSWiA w sprawie 

odcięcia wody mieszkance, w dniu 12 grudnia 2008 roku w tej samej sprawie wpłynęło pismo 

od Wojewody. W związku z tym Komisja Rewizyjna ponownie zajęła się skargą. Na 

posiedzeniu w dniu 5 stycznia br. po przeanalizowaniu skargi Komisja Rewizyjna ustaliła, że 

odcięcie wody nastąpiło zgodnie z art. 8 ust. 1 pkt. 4 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w 

wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków na mocy, którego przedsiębiorstwo wodociągowo 

– kanalizacyjne może odciąć dostawę wody, jeżeli stwierdzony zostanie nielegalny pobór 

wody. Oznacza to, że Dyrektor GZWiK miał prawo odciąć dostawę wody mieszkance 

Leszna, bo korzystała z usługi bezumownie. Dyrektor wskazał mieszkance punkt poboru 

wody, a Jego decyzja została podjęta w wyniku notorycznego uchylania się mieszkanki od 

montażu wodomierza, jako podstawy zawarcia umowy i dalszego świadczenia usług przez 

Zakład. Dostawa wody została mieszkance przywrócona z tym, że otrzymała ona pismo z 

GZWiK informujące o tym, że Zakład ponownie będzie chciał zamontować wodomierz i 

określił termin, kiedy to nastąpi. Rozpatrując skargę Komisja Rewizyjna oparła się również 

na opinii biegłego: Kancelaria Prawna, Doradca Bojar & Krzyszczak Sp. K. Opinia ta 

potwierdziła stanowisko Dyrektora GZWiK. Mając powyższe na uwadze Komisja Rewizyjna 

postanowiła uznać skargę za bezzasadną. Przewodnicząca poinformowała, że obecny jest 

Dyrektor GZWiK więc można zadawać pytania w przedmiotowej sprawie. 

Lesław Kuczyński – Radny powiedział, że jest uchwała w sprawie skargi na działanie 

Dyrektora Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, ale żal Pani Bartosik nie jest do 

Pana Dyrektora, ale do tego, że ma mieć zamontowany wodomierz. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że wodomierze będą sukcesywnie wszędzie 

montowane. Dyrektor miał prawo tak postąpić, bo Pani nie ma umowy. Pozostali ryczałtowcy 

pewnie taka umowę mają. Zakład jest monopolistą to on określa warunki. Pani nie zgodziła 

się na podpisanie umowy. 

Marek Lipiński – Radny powiedział, że Zakład działał zgodnie z prawem, żeby nie wyszło, że 

jest monopolistą i sam ustala sobie warunki. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że Zakład zrobił to zgodnie z prawem. 

Wiążąca w tej sprawie była opinia biegłego. 

Ewa Latoszek - Radna powiedziała, że Pani zamiast tracić energię na pisanie pism powinna 

podpisać umowę i dać sobie zamontować wodomierz. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i zapytała, kto z Radnych 

jest za tym, że skarga jest bezzasadna? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzyma. się” uznała 

skargę za bezzasadną.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że większość głosowała za tym, że 

skarga jest bezzasadna w związku z tym stwierdza, że Rada uznała skargę za bezzasadną.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym.się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/174/2009 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 23 listopada 2008r. na 

działanie Dyrektora Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie. 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie założenia Publicznego Przedszkola w Zaborowie. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedział, że do projektu uchwały jest dołączony 

statut. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że przeprasza za pośpiech, ale okazało się, że są 

już potrzebne pierwsze uchwały w temacie budowanego przedszkola w Zaborowie. 

Załącznikiem do uchwały jest projekt statutu. Jest to statut ramowy, później będzie go 

zmieniała już rada pedagogiczna. Rada gminy uchwala tylko pierwszy statut placówki. Wójt 

powiedział, że Radni otrzymali dziś statut z naniesionymi poprawkami. Zmiany występują w 

§ 4, gdzie punkt 1 został przeniesiony do § 17, natomiast punkt drugi został wykreślony.  

W § 9 po konsultacjach w punkcie 6 została zmieniona godzina na 9:00. Zmianie uległ § 20 

punkt 4 mówiący o pełnej odpłatności i punkt 8 mówiący o opłatach do 15 dnia, a nie jak było 

do 25 dnia. Wójt powiedział, że to są wszystkie zmiany. Następnie Wójt poinformował, że 

zaprasza wszystkich nauczycieli chętnych do pracy w przedszkolu, aby zgłaszali swoje 

kandydatury, dodał, że obawia się zagrożenia, jakim może być brak kadry. Wójt 

poinformował, że w przedszkolu będzie pracowało 8 nauczycieli plus dyrektor. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że w § 27 punkt 2 ustęp 2 jest zapis, które 

dzieci będą przyjmowane w pierwszej kolejności i nie ma tam mowy o pięciolatkach. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie może być innego zapisu, gdyż ten wynika z 

ustawy. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że w tym samym paragrafie w punkcie 3 jest 

mowa, które dzieci mają pierwszeństwo w przyjęciu, ale nie ma tam zapisu o dzieciach 

rodziców pracujących. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że ten zapis również wynika z ustawy. Dodał, że 

komisja rekrutacyjna pracuje na dokumentach. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/175/2009 w sprawie założenia Publicznego Przedszkola w Zaborowie.  

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Planu Sieci Publicznych Przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że organ prowadzący podejmuje uchwałę 

o sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych. 

Sieć ta powinna zapewnić wszystkim dzieciom sześcioletnim możliwość spełnienia 

obowiązku odbycia rocznego przygotowania przedszkolnego. W związku z utworzeniem  

od 1 września 2009 roku Publicznego Przedszkola w Zaborowie należy rozszerzyć 

dotychczasową sieć publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych. Następnie Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się podjęła 

uchwałę Nr XXXI/176/2009 w sprawie ustalenia Planu Sieci Publicznych Przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Leszno. w sprawie założenia Publicznego Przedszkola w 

Zaborowie. 

 

Ad. 15 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Odpowiedzi nie było. 
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Ad. 16 

Sprawy różne. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że wszyscy Radni otrzymali autopoprawkę, która 

zawiera wszystkie elementy przegłosowane na ostatnim posiedzeniu komisji. 

Lesław Kuczyński – Radny powiedział, że na ulicy Strażackiej na przeciwko ulicy Krótkiej nie 

pali się lampa i prosi o jej naprawienie. Następnie poinformował, że zbiera po 25 złotych na 

sztandar. 

Barbara Pszczółkowska – Radna zapytała Wójta, czy w szkołach są już metodycy? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie wie jeszcze nic na ten temat. Zaproponował, 

aby komisja Oświaty zaprosiła Dyrektorów szkół na swoje posiedzenie i omówiła tę sprawę. 

Dodał, że odbyła się wizytacja, o której też będzie można porozmawiać. 

Bolesław Nowak – Sołtys wsi Zaborówek poprosił o postawienie barierki na przystanku, jest 

to trzeci przystanek w kierunku Warszawy, ponieważ jest tam skarpa i jest niebezpiecznie. 

Sołtys zwrócił się również z prośbą o przestawienie tablicy ogłoszeniowej, bo w tym miejscu, 

w którym stoi przy deszczowej pogodzie wszystkie ogłoszenia są mokre. 

Andrzej Cieślak - Wójt Gminy powiedział, że Gmina nie może sama postawić barierki trzeba 

wystąpić do Zarządu Dróg o zgodę. 

 

Ad. 17 

Zamknięcie posiedzenia 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim i zamknęła posiedzenie 

Rady Gminy o godzinie 18:25. 

 

 
Protokół sporządziła 

Monika Jaskulska 

 

 

 

 


